
 

Referat af Kursistrådsmøde d. 14.05.2025 kl. 11.20-11.55 i 

V250  
 

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Lucca 

Godkendt 

2. Valg af mødeleder og referent  

Neel er mødeleder. Hanne er referent. 

3. Præsentation af fremmødte 

I alt deltog 8 kursister fra 2.t, 1. i, 1. j og enkeltfag og Hanne (lærer) 

4. Kantineudbud  

Neel informerede om valget af den nye kantinebestyrer, der starter efter 
sommerferien. 
 

5. Sofie vil gerne tale om ”styrket praksisfællesskab på HF” – et projekt, 

hvor undervisningen kommer til at være knyttet til uddannelser og job på 

den anden side af KVUC.  

Sofie kom ikke, så punktet blev udsat 

 

6. Brug af standardiseret lektiebog (Relevant for nye lærere) 

Kursisten, der havde sat punktet på dagsorden kom ikke, så punktet blev udsat 
 
 

7. Fraværssystem (Formodes kompliceret at løse problematikkerne omkring 

det) 

Kursisten, der havde sat punktet på dagsorden kom ikke, så punktet blev udsat 

 

8. Aflyste moduler som synlige på Ludos  

Kursisten, der havde sat punktet på dagsorden kom ikke, så punktet blev udsat. 
 

9. Kursister dirker låste toiletlåse op 
 

10. Evt.  
 

Hanne spørger, om der er punkter til næste år: 
 

• En kursist foreslår, at kursistrådet kan blive medlem af foreningen Autisme 
Ungdom. Kursistrådet er positive. Neel og Lucca vil gå videre med det.  



 

• Skriveuge – hvordan gik det?  
• Skolens fremtid i forhold til reformen.  
• Fokus op veganisme på KVUC 
• Ønske om reklameblogger på skolens computere – så lærerne ikke viser film med 

reklamer. 
 

Hanne giver gaver og tak til Neel og Lucca for deres fine arbejde som hhv. forperson og 

næstforperson. Alle klapper. 

 

Mødet slutter i god ro og orden kl. 11.50 

 

 


